
Zápis č. 7/6/2020 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
29. júna 2020 so začiatkom o 13,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ildikó Nagy 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marek Ťapák –riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Navrhol presunúť na nasledujúce rokovanie bod č. 3 Stanovisko Rady RTVS k uzneseniam 
VKM, keďže Dozorná komisia ešte nemá dotiahnuté niektoré veci. 
Ďalej navrhol, aby sa v bode 4f Rôzne prerokovala aj každomesačná informácia o aktuálnom 
stave projektu Generál. Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 72/2020: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca J. 
Mikušová);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5.  Komplexná správa o činnosti a rozvoji Sekcie nových médií RTVS (spravodajca D. 
Hushegyiová) 

6. Aktualny stav zmlúv v súvislosti s vysielaním športových podujatí (spravodajca J. 
Mikušová) 

7.    Sťažnosti a podnety 
8. Rôzne 

 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesenia č. 64, ktoré bolo splnené (doručenie správy komisie k uzneseniu VKM č. 13). 
K zápisu z ostatného rokovania neprišla žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 73/2020: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

62.  Nevyhodnocuje sa.  

63.  Nevyhodnocuje sa.  

64.  Splnené.  

65.  Nevyhodnocuje sa.  

66.  Nevyhodnocuje sa.  

67.  Nevyhodnocuje sa.  

68.  Nevyhodnocuje sa.  

69.  Nevyhodnocuje sa.  

70.  Nevyhodnocuje sa.  

71.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že v poslednom čase vyšli dva prieskumy dôveryhodnosti 
spravodajstva od agentúr Median a Reuters a v oboch prieskumoch bola RTVS vyhodnotená 
ako inštitúcia s najdôveryhodnejším spravodajstvom. Informoval, že sa začalo pracovať na 
oslavách 65. výročia televízie a 95. výročia rozhlasu. Informoval aj o tom, že už sa začala 
riešiť aj jesenná a vianočná programová štruktúra. Oboznámil radu aj s úspechmi RTVS na 
odovzdávaní cien Literárneho fondu.  
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring uviedla, že za obdobie od minulého rokovania nie sú žiadne nové informácie 
a ani nebol uzatvorený mesiac.  
M. Dzurjanin uviedol, že zoznam odvysielaných relácií je uvedený v materiáli a je pripravený 
na prípadné otázky.  
M. Ťapák uviedol, že programová štruktúra sa napĺňa podľa plánu. Informoval o relácii 
Ďakujem Slovensko a dúfa, že týmto sme sa rozlúčili s Corona vírusom. 
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že mapovali všetky dôležité udalosti. Uviedol 
jednotlivé hlavné témy, ktorými sa v spravodajstve zaoberali.  
M. Hajko za Sekciu šporu uviedol, že konečne začali prevažovať uskutočnené priame 
prenosy nad tými zrušenými.  
J. Chudík požiadal, aby bol trochu umravnený spravodajca z USA, ktorý použil vo vysielaní 
vulgarizmus.  
V. Chuguryan uviedol, že o tom nevedel a bude to riešiť.  
D. Hushegyiová sa spýtala na spravodajcov v Londýne a Moskve. 
V. Chuguryan poskytol vysvetlenie D. Hushegyiovej. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 74/2020: 
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Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
J. Mikušová za DK skonštatovala, že sa materiálu podrobne venovali na DK a odporúča 
zobrať Rade RTVS na vedomie. Informovala, že sa zaujímali aj o to, ako budú jednotlivé 
obstarávania prípadne finančne znížené a pod.  
R. Skřivánek doplnil podrobnosti ku všetkým obstarávaniam, ktoré súvisia so Sekciou 
techniky RTVS. 
J. Mikušová informovala, že Rada RTVS bude dostávať zoznam všetkých verejných 
obstarávaní a rada sa bude môcť priamo zapojiť do kontroly verejných obstarávaní 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 75/2020: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované na DK a odporúča rade, aby boli 
zobrané na vedomie.  
Prebehla diskusia o niektorých zámeroch. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 76/2020: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle 
§ 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS.  
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
J. Mikušová informovala, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemá výhrady. Vyžiadali 
si podrobnejšie informácie k vybraným zmluvám.  
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 77/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

f.  
Informácia o projekte Generál 
I, Gallo informoval, že 26.6.2020 dostala Rada RTVS mail od p. Stráňavu, producenta tohto 
filmu, ktorý obsahoval informáciu o tom, že dospeli spolu s RTVS ku konsenzu pri dodatku č. 
4 a je možné podľa tohto dodatku projekt dokončiť. Ďalej informoval, že manažment 
v materiáli píše, že tento dodatok č. 4 nebol z viacerých dôvodov akceptovaný a RTVS 
vypracovala vlastný návrh dodatku č. 4, ktorý bol zaslaný koprodukčnému partnerovi. 
J. Rezník informoval, že JMB iniciatívne poslala vlastný návrh dodatku, v ktorom boli nejaké 
interpretačné posuny oproti rokovaniam a preto dal vypracovať vlastný dodatok. Opätovne sa 
vyšlo koprodukčnému partnerovi v ústrety v posunoch termínov a rovnako sa budú dať platby 
nastaviť na týždennú bázu. Momentálne je problém s tým, že RTVS chce aj vidieť výsledky 
jednotlivých natáčacích dní, nielen platiť za natáčacie dni.  
I. Gallo sa spýtal, či RTVS zdieľa optimizmus, že týmto dodatkom sa podarí dokončiť toto 
dielo. 
J. Rezník odpovedal, že teraz je to vzhľadom na termíny už buď alebo.  
M. Kákoš sa spýtal, či je šanca vyvinúť maximálne úsilie smerom k tomu, aby sa tento 
projekt dokončil vzhľadom na krátky čas.  
J. Rezník odpovedal, že každý iný by na jeho mieste tento projekt už skrečoval, prejavil 
obrovskú mieru trpezlivosti a po tých všetkých skúsenostiach, ktoré RTVS má, už musí trvať 
na tom, aby boli predložené natočené materiály.  
Ľ. Guman sa obáva o úroveň spracovania toho filmu, aby to nebol film len preto, aby bol. 
J. Rezník uviedol, že si myslí, že nie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 78/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave projektu Generál. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Komplexná správa o činnosti a rozvoji Sekcie nových médií RTVS (spravodajca 

D. Hushegyiová) 
D. Jančovič formou prezentácie podrobne odprezentoval predloženú správu.  
D. Hushegyiová sa spýtala, prečo je spravodajský web ešte len vo vývoji a veľmi počas 
koronakrízy chýbal. 
D. Jančovič uviedol, že sa riešili priestory a vybavenie, čiže boli ľudia a web by sa spustiť aj 
dal, ale nemá k dispozícii priestory pre ľudí a počítačové vybavenie.  
D. Hushegyiová sa spýtala, kedy to bude spustené alebo aký je plán a či by aspoň oficiálna 
stránka nemohla byť operatívnejšia. 
D. Jančovič odpovedal, že momentálne má dvoch webeditorov a robia čo môžu. 
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I. Gallo sa spýtal GR RTVS, či nie je absurdné, že hlavným dôvodom nespustenia 
spravodajského webu sú chýbajúce priestory a technické vybavenie. 
J. Rezník uviedol, že si treba uvedomiť, ako sú nastavené priority a čomu sa venovali 
doteraz. Myslí si, že spravodajský web má byť súčasťou RTVS, ale nemysli si, že je to alfa 
a omega, tou sú televízne a rozhlasové vysielanie. Vidí to tak, že do konca roku bude 
spustený spravodajský web. Súčasťou tohto projektu je aj obnovovanie priestorov, v ktorých 
má byť aj budúca redakcia spravodajského webu. Vysvetlil, že mediálny priestor je v online 
segmente saturovaný na Slovensku dostatočne a vstup spravodajského webu RTVS bude 
znamenať uchádzať sa o viac ľudí ako doteraz. Prioritou spravodajstva je fungovanie 
v rozhlasovej a televíznej časti, potom sa bude venovať podcastom a keď príde spravodajský 
web, tak musí mať nejakú úroveň a to, či to bude ešte mesiac, dva alebo tri nehrá podstatnú 
úlohu. Otázkou je, akú má mať spravodajský web pridanú hodnotu oproti rozhlasovému 
a televíznemu vysielaniu, toto v sebe ešte nemá vysporiadané. Z tohto dôvodu podľa neho 
nie sú najväčším problémom miestnosti a počítače. 
I. Gallo skonštatoval, že na otázky ohľadom pridanej hodnoty a toho, či to má zmysel by už 
RTVS podľa neho mala mať vysporiadané, keďže o tomto projekte informovali Radu RTVS 
už pred rokom. Myslí si, že ak chce RTVS získavať nových fanúšikov, tak treba robiť aj nové 
metódy a komunikačné kanály.  
J. Rezník uviedol, že v materiáli je presne zadefinovaná predstava spravodajského webu, 
otázky, ktoré uviedol pred chvíľou boli len na dokreslenie toho, čo všetko sa musí zvažovať.  
I. Nagy sa spýtala, čím to je, že najpočetnejšiu fanúšikovskú základňu má Dámsky klub. 
D. Jančovič uviedol, že je to tým, že je to pravidelná relácia a títo diváci sa vo veľkej miere 
pohybujú na sociálnych sieťach. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 79/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Komplexnú správu o činnosti a rozvoji Sekcie 
nových médií RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Aktualny stav zmlúv v súvislosti s vysielaním športových podujatí (spravodajca 

J. Mikušová) 
I. Gallo informoval, že manažment požiadal o prerokovanie tohoto bodu v neverejnom 
režime. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali prerokovanie tohoto bodu v neverejnom režime. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 80/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave zmlúv v súvislosti 
s vysielaním športových podujatí. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Sťažnosti a podnety 
Členovia Rady RTVS sa zaoberali všetkými podnetmi, ktoré boli doručené a dohodli sa na 
spôsobe vybavenia jednotlivých podnetov.  
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Rada RTVS sa takisto venovala opätovne podnetu z VKM, na ktorý reagoval 55 stranovým 
materiálom manažment RTVS. Materiál reaguje na email K. Čekovského, ktorý ním reagoval 
na žiadosť predsedu Rady RTVS o poskytnutie informácií, z ktorých vychádza pri konštatácii, 
že v RTVS prichádza k nehospodárnemu nakladaniu z verejnými zdrojmi. Informoval, že 
momentálne sa snaží Rada RTVS získať ďalšie informácie, boli oslovené produkčné 
spoločnosti v ČR, aby nacenili niektoré projekty a potom sa tým bude rada ďalej zaoberať. 
Zdôraznil však, že konečný verdikt môže povedať až NKÚ.  
M. Kákoš uviedol, že rada dostala na svoje otázky veľmi obsiahly materiál, ktorý zodpovedá 
otázky veľmi zodpovedne. Materiál obsahuje viacero rovín, od pracovnoprávnych, 
umeleckých až k filozofii verejnoprávneho vysielania. Pripomenul, že 27.5. Rada RTVS 
prijala k tomuto stanovisko a ďalej to bude vedieť posúdiť po kontrole z MK SR a NKÚ. 
Skonštatoval, že podľa zákona o RTVS pracovnoprávne a programové otázky sú vo výlučnej 
kompetencii GR RTVS.  
I. Gallo uviedol, že viaceré informácie, ktoré poskytol GR RTVS, ho utvrdili v tom, že viaceré 
publikované informácie sa nezakladali na pravde alebo boli polopravdou. 
J. Chudíka mrzí, že tieto veci niekto zúži a posunie to do polohy obvinenia bez nejakej 
diskusie a poznania šírky problematiky. Myslí si, že rada môže tento materiál zobrať na 
vedomie a počkať si na výsledky kontrol.  
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a I. Gallo dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 81/2020: 
Rada RTVS berie na vedomie odpoveď GR RTVS na podnet predsedu Výboru NR SR pre 
kultúru a médiá zo dňa 19.5.2020. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Rôzne  
J. Mikušová sa spýtala, čo sa pohlo v rámci kompenzácii výpadkov z koncesií. 
J. Rezník informoval, že bude mať tento týždeň stretnutie na MF SR a verí, že do konca 
prázdnin bude kompenzácia na účte v reálnom objeme. 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 3.7.2020. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

